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AB.0002.2.2017 

 

Protokół XXVIII/17 

 

XXVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 17 lutego 2017 roku, która 

odbyła się w Ośrodku Kultury w Młynarach. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 14
00

, a zakończono o godz. 15
55

. 

 

W sesji udział wzięli zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu: 

 

 Pan Marek Misztal – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary 

 Pani Maria Rogińska – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Młynary 

 Pani Lilla Kiljańska – Skarbnik Gminy Młynary 

 Pani Elżbieta Lisowska- Dyrektor Ośrodka Kultury 

 Pani Iwona Krupień- Nauczyciel Szkoły Podstawowej w Błudowie (w zastępstwie 

za Panią Dyrektor) 

 Pan Jan Radziszewski- Dyrektor Zespołu Szkół w Młynarach 

 Pani Katarzyna Czyż- Pełniąca Obowiązki Dyrektora Przedszkola w Młynarach 

 Pani Jadwiga Piekarska – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

 Pani Marta Suprynowicz- Dyrektor Zarządu Wodociągi Młynarskie Sp. z o.o. 

 Pan Bogdan Bielawski- Radca Prawny 

 Pan Zbigniew Dabkiewicz- Kierownik Posterunku Policji 

 Pan Mieczysław Grynhagel- Prezes OSP 

 Sołtysi- lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 1 

 

Otwarcia XXVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach dokonała Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Młynarach radna Stanisława Szczepaniak. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że obrady są prawomocne, gdyż na 15 radnych, w sesji 

uczestniczy 14 radnych. 

 

Ad. pkt. 2 

 

a) Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała wniosek Burmistrza Miasta 

i Gminy Młynary w dniu 14 lutego 2017 r. o wycofanie z porządku obrad XXVIII zwyczajnej 

sesji Rady Miejskiej w Młynarach projektu uchwały w sprawie: 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 15 lat nieruchomości komunalnej oznaczonej 

jako działka nr 17/1, obręb nr 2, Młynary 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała wniosek Burmistrza Miasta 

i Gminy Młynary w dniu 14 lutego 2017 r. o wprowadzenie do porządku obrad  XXVIII 

zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach projektu uchwały w sprawie: 
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b) zmiany uchwały Nr XVII/105/2016 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 19 stycznia 

2016 r. w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów w drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznego przedszkola oraz oddziałów przedszkolnych w szkole 

podstawowej prowadzonych przez Gminę Młynary. 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poddała pod głosowanie wniosek 

o wycofanie z porządku obrad XXVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 15 lat 

nieruchomości komunalnej oznaczonej jako działka nr 17/1, obręb nr 2, Młynary. 

 

Za przyjęciem głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poddała pod głosowanie wniosek 

o wprowadzenie do porządku obrad XXVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/105/2016 Rady Miejskiej w Młynarach 

z dnia 19 stycznia 2016 r. w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów w drugim 

etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola oraz oddziałów 

przedszkolnych w szkole podstawowej prowadzonych przez Gminę Młynary. 

 

Za przyjęciem głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała następujący porządek obrad : 
 

Porządek obrad:   

1.Otwarcie sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach 

z dnia 28.12.2016 r. oraz protokołu z XXVII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w Młynarach z dnia 04.01.2017 r. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

5. Interpelacje radnych do Burmistrza. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2017- 2028, 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2017 r., 

c) ustalenia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie do budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Młynary, 

d) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków, 

e) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Sąpy 

w gminie Młynary, 

f) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Młynary, 

g) wykonania prac na pomniku przyrody na potrzeby ochrony przyrody, 
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h) przygotowania projektu uchwały w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej 

architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, 

standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być 

wykonane, 

i) w sprawie przyjęcia projektu dostosowania sieci szkół podstawowych, gimnazjów 

do nowego ustroju szkolnego, 

j) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 rok, 

k) rozpatrzenia skargi na Kierownika Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Młynarach. 

l) zmiany uchwały Nr XVII/105/2016 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 19 stycznia 

2016 r. w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów w drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznego przedszkola oraz oddziałów przedszkolnych w szkole 

podstawowej prowadzonych przez Gminę Młynary. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

8. Oświadczenia radnych i sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poddała pod głosowanie przedstawiony 

porządek obrad. 

 

Za przyjęciem głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Ad. pkt. 3 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak powiedziała, że protokół z XXVI 

zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 28 grudnia 2016 r. oraz protokołu z XXVII 

nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 04 stycznia 2017 r. były wyłożone 

do wglądu na posiedzeniu przedsesyjnym oraz w Biurze Rady. 
 

a) Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poddała pod głosowanie protokół 

z XXVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 28 grudnia 2016 r.  

 

Za przyjęciem głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 0 radny. 

 

Protokół został przyjęty. 

 

b) Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poddała pod głosowanie protokół 

z XXVII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 04 stycznia 2017 r.  

 

Za przyjęciem głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 0 radny. 
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Protokół został przyjęty. 

 

Ad. pkt. 4 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poprosiła Pana Burmistrza Marka 

Misztala o przedstawienie sprawozdania z pracy Burmistrza. 

 

Pan Burmistrz Marek Misztal przedstawił sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

Informacja stanowi załącznik nr 4  do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt. 5 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poprosiła radnych o składanie 

interpelacji do Burmistrza. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady radna Renata Bednarczyk zapytała Pana Burmistrza na jakim 

etapie jest opracowanie dokumentacji projektowo- kosztorysowej na budowę przedszkola 

w Młynarach, jeśli projekt należy złożyć w kwietniu. 

Pan Burmistrz poinformował, że umowa z Wykonawcą dokumentacji projektowo- 

kosztorysowej została podpisana. Projektant jest w trakcie realizacji zlecenia. 

Radny Karol Jóźwiak zapytał Pana Burmistrza jak będzie wyglądała i przebiegała sytuacja 

w Gminie Młynary po reformie oświaty i likwidacji gimnazjum? Czy zmniejszenie liczby 

uczniów wpłynie na subwencje i kadry? Jakie środki finansowe Gmina przewiduje na te cele? 

Pan Burmistrz poinformował, że nie może prognozować wielkości subwencji, gdyż kwota jest 

niezależna od Gminy. Gmina nie zamierza zwiększyć kwoty do subwencji oświaty, bo jest na 

poziomie 2 milionów zł. Jeśli subwencja zostanie obniżona to jednostki oświatowe będą 

musiały się dostosować do jej wysokości. Na dzień dzisiejszy jest za wcześnie żeby 

spekulować, gdyż nie znamy podstawy programowej, liczby godzin i przedmiotów. 

Radny Karol Jóźwiak zapytał Pana Burmistrza jakie działania do dnia dzisiejszego podjęła 

Gmina Młynary dotyczące przejęcia od Nadleśnictwa Młynary działki leśnej nr 3246/4  

w Sąpach? 

Ad. pkt. 6 

a) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Młynary na lata 2017-2028 komisja zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2017-2028? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

Nr XXVIII/167/2017 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 17.02.2017 r. w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2017-2028. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XXVIII/167/2017 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

b) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie Miasta i Gminy Młynary 

na 2017 rok komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie zmiany 

w budżecie Miasta i Gminy Młynary na 2017 rok? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

Nr XXVIII/168/2017 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 17.02.2017 r. w sprawie zmiany 

w budżecie Miasta i Gminy Młynary na 2017 rok. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XXVIII/168/2017 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

c) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie do budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Młynary 

komisja zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie ustalenia 

zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie do budowy przydomowych oczyszczalni 

ścieków na terenie Gminy Młynary? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

Nr XXVIII/169/2017 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 17.02.2017 r. w sprawie ustalenia 

zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie do budowy przydomowych oczyszczalni 

ścieków na terenie Gminy Młynary. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XXVIII/169/2017  stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

d) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków członkowie Komisji Budżetu 

i Rozwoju Gospodarczego głosowali w następujący sposób. 

 

0- za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

3-przeciw    

5- wstrzymało się od głosu 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków. 

Wiceprzewodnicząca Rady radna Renata Bednarczyk zwróciła uwagę na nieścisłości 

w otrzymanej ,,Informacji z działalności Sp. z o.o. Wodociągi Młynarskie za okres 

02.01.2016 r. do 31.12.2016 r. Poprosiła Panią Dyrektor Zarządu Wodociągi Młynarskie 

Sp. z o.o. o poprawienie błędów w otrzymanej informacji. Przeliczenie jeszcze raz 

miejscowości. Karszewo. Radna powiedziała, że podwyżka taryf jest niezrozumiała, gdyż nie 

przedłożono radnym sprawozdań, o które prosili.  

Radna Renata Bednarczyk poprosiła Panią Dyrektor Zarządu Wodociągi Młynarskie 

Sp. z o.o. o przedstawienie sprawozdania finansowego, bilansu zysków i strat 

oraz sprawozdania z działalności Spółki na następnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach. 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały Rady 

Miejskiej w Młynarach z dnia 17.02.2017 r. w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 
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Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało  0 radnych. 

Przeciw głosowało 13 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

 

Projekt Uchwały nie został przyjęty. 

 

e) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju  

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Sąpy w gminie Młynary komisja zaopiniowała 

pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Sąpy w gminie 

Młynary? 

Radny Karol Jóźwiak zgłosił wniosek o nie czytanie uchwały w całości. 

Wniosek został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Wniosek został przyjęty. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XXVIII/170/2017  stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

f) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu 

na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Młynary komisja zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Młynary? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

Nr XXVIII/171/2017 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 17.02.2017 r. w sprawie 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Młynary.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XXVIII/171/2017  stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

g) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie wykonania prac na pomniku przyrody 

na potrzeby ochrony przyrody komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie 

wykonania prac na pomniku przyrody na potrzeby ochrony przyrody? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

Nr XXVIII/172/2017 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 17.02.2017 r. w sprawie wykonania 

prac na pomniku przyrody na potrzeby ochrony przyrody.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XXVIII/172/2017  stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

h) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie przygotowania projektu uchwały w sprawie 

zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń 
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reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów 

materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane, komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie zasad 

i warunków sytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń 

reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów 

materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

Nr XXVIII/173/2017 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 17.02.2017 r. w sprawie zasad 

i warunków sytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń 

reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów 

materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane. 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XXVIII/173/2017  stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

i) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu dostosowania sieci szkół 

podstawowych, gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia projektu dostosowania sieci szkół podstawowych, gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego? 

 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

Nr XXVIII/174/2017 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 17.02.2017 r. w sprawie przyjęcia 

projektu dostosowania sieci szkół podstawowych, gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 
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Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XXVIII/174/2017  stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

j) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 rok, 

komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 rok? 

 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

Nr XXVIII/175/2017 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 17.02.2017 r. w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 rok.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XXVIII/175/2017  stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

k) Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak zgłosiła wniosek w sprawie  

skierowania skargi na Kierownika Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Młynarach do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną. 

 

Wniosek został poddany pod głosowanie. 

 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Wniosek w sprawie  skierowania skargi na Kierownika Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Młynarach został przyjęty do  rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną. 
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l) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie, zmiany uchwały Nr XVII/105/2016 Rady 

Miejskiej w Młynarach z dnia 19 stycznia 2016 r. w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą 

punktów w drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola 

oraz oddziałów przedszkolnych w szkole podstawowej prowadzonych przez Gminę Młynary 

komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XVII/105/2016 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 19 stycznia 2016 r. 

w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów w drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznego przedszkola oraz oddziałów przedszkolnych w szkole 

podstawowej prowadzonych przez Gminę Młynary? 

 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

Nr XXVIII/176/2017 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 17.02.2017 r. w sprawie ustalenia 

kryteriów wraz z liczbą punktów w drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 

do publicznego przedszkola oraz oddziałów przedszkolnych w szkole podstawowej 

prowadzonych przez Gminę Młynary. 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XXVIII/175/2017  stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 7 

 

Wiceprzewodnicząca Rady radna Renata Bednarczyk zapytała Panią Martę Suprynowicz 

Dyrektor  Zarządu Wodociągi Młynarskie Sp. z o.o. jaki jest stan prawny Spółki Wodociągi 

Młynarskie Sp. z o.o. na jakich zasadach funkcjonuje ?Czy jest Pani udziałowcem w Spółce? 

 

Pani Marta Suprynowicz  Dyrektor  Zarządu Wodociągi Młynarskie Sp. z o.o. odpowiedziała, 

że nie jest udziałowcem w Spółce. 

 

Radny Karol Jóźwiak zapytał Panią Martę Suprynowicz Dyrektor  Zarządu Wodociągi 

Młynarskie Sp. z o.o. czy planowany jest audyt na temat sytuacji Spółki Wodociągów 

Młynarskich Sp. z o.o.? 

 

Pani Marta Suprynowicz  Dyrektor  Zarządu Wodociągi Młynarskie Sp. z o.o. odpowiedziała, 

że trwają prace nad przygotowaniem ostatecznego sprawozdania finansowego, które 
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przedstawi w czerwcu 2017 r. Powołany jest biegły rewident. Jest na etapie prowadzenia 

badań oraz przeglądu dokumentów finansowych. 

 

 

Wiceprzewodnicząca Rady radna Renata Bednarczyk poprosiła Pana Burmistrza o udzielenie 

informacji na temat sytuacji prawnej Spółki Wodociągi Młynarskie Sp. z o.o. 

 

Pan Burmistrz poinformował, że jedynym udziałowcem w Spółce Wodociągi Młynarskie 

Sp. z o.o. jest Gmina Młynary. Gmina jako właściciel zobowiązana jest to zatwierdzenia 

sprawozdań z działalności Spółki. Do działalności kontrolnej powoływana jest Rada 

Nadzorcza, która powołuje i odwołuje Zarząd. Spółka działa na zasadach prawa handlowego. 

Burmistrz nie powołuje i nie odwołuje dyrektora Zarządu Spółki. 

 

Pan Burmistrz poinformował, że przepisy prawne obligują zakłady gospodarki komunalnej 

i spółki wodociągowe do przedstawienia nowego planu taryf po zakończeniu roku 

taryfowego. Rolą Gminy jest zweryfikowanie tylko poprawności merytorycznej złożonych 

wniosków. W zeszłym roku sprzedaż wody była większa, co spowodowało większe zyski. 

W roku 2017-2018 prognozowany jest spadek sprzedaży wody, to skutkuje podniesieniem 

stawek taryfowych. 

 

 

Ad. pkt. 8 

 

Pan Burmistrz poinformował, że Zarząd Dróg Powiatowych przystąpił do procesu 

przekazywania  ulic  Kościelnej, Paderewskiego i Chopina na rzecz Miasta i Gminy Młynary. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 15  do niniejszego protokołu 

 

Pan Burmistrz poinformował, że tegoroczne ,,Dożynki Powiatowe” odbędą się 16 września 

2017 r. w Zielonce Pasłęckiej. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 16  do niniejszego protokołu 

 

Pan Burmistrz poinformował o pozytywnej ocenie wniosku o dofinansowanie dla operacji pt. 

"Przebudowa drogi gminnej nr 107006N w miejscowości Włóczyska od km 0+007 do km 

0+202". Wniosek zdobył 13,67 punktów, uplasował się na 4 miejscu na liście rankingowej.   

 

Informacja stanowi załącznik nr 17  do niniejszego protokołu. 

 

Pan Burmistrz przedstawił ,,Sprawozdanie z kontroli podatkowej za 2016 

rok”. Przeanalizowano 50 kart podatkowych porównując dane z systemu ewidencji 

podatkowej PODATKI z rejestrami Ewidencji Gruntów i Budynków, filia w Pasłęku 

oraz dokumentacją posiadaną przez urząd. Zakresem kontroli objęci byli podatnicy 

mieszkający przy ul. Warszawskiej i Nowe Osiedle oraz po jednym podatniku z terenu 

każdego sołectwa.  

 

Informacja stanowi załącznik nr 18  do niniejszego protokołu. 
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Pan Burmistrz przedstawił informację dotyczącą likwidacji śliskości na drogach gminnych. 

a) W okresie od 01 lutego do 16 lutego 2017 r. poniesiono nakłady na odśnieżanie 

i likwidację śliskości na drogach gminnych:  

b) usługi z zakresu likwidacji śliskości zlecone podmiotom zewnętrznym- 1 485 zł brutto. 

c) zakupienie materiałów do likwidacji śliskości realizowanej przez pracowników 

interwencyjnych w Urzędzie Miasta i Gminy Młynary- 2 652 zł brutto (piasek 0-3 mm- 1 820 

zł, sól drogowa 2,6 t- 832 zł). Materiał ten został rozdysponowany na drogi gminne. 

d) usługi z zakresu odśnieżania dróg gminnych zlecone podmiotom zewnętrznym- 7 493,3 zł 

brutto. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 19  do niniejszego protokołu. 

 

Pan Burmistrz przedstawił informację o zakupie pojemników na zużyte baterie. 

W styczniu zakupiono 5 pojemników na zużyte baterie, które zostaną usytuowane w Urzędzie 

Miasta i Gminy Młynary oraz w jednostkach organizacyjnych: w Zespole Szkół w Młynarach, 

w Przedszkolu, w Bibliotece Publicznej oraz w Szkole Podstawowej w Błudowie. Zakup ten 

ma na celu propagowanie selektywnej zbiórki zużytych baterii wśród mieszkańców Miasta 

i Gminy Młynary 

 

Informacja stanowi załącznik nr 20  do niniejszego protokołu. 

 

Pan Burmistrz poinformował, że w styczniu zakupiono worki na popiół, które otrzymują 

mieszkańcy, którzy zgłosili selektywną zbiórkę popiołu. Od października 2016 roku do listy 

osób, które gromadzą popiół w oddzielnych pojemnikach bądź workach dołączyło 37 osób.  

Informacja stanowi załącznik nr 21  do niniejszego protokołu. 

 

Pan Burmistrz poinformował, że planowany jest przetarg na usługi związane z wywozem 

odpadów komunalnych. 

 

Pan Burmistrz przedstawił, że w 2016 r. wydatki wykonane w ramach ,,Funduszu 

Sołeckiego” wyniosły 275 652,07 zł co stanowi 98,71% planu. Wydatki planowane na 2017 r. 

wynoszą 276 002,89 zł. 

Informacja stanowi załącznik nr 22  do niniejszego protokołu. 

 

Pan Burmistrz przedstawił ,,Zestawienie projektów złożonych w 2016 roku przez Gminę 

Młynary”. 

Informacja stanowi załącznik nr 23  do niniejszego protokołu. 

 

Pan Burmistrz przedstawił informacje o stanie bezrobocia w Powiecie Elbląskim. 
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Na aktywizację osób bezrobotnych Urząd Pracy ma przeznaczone 28 mln zł. Bezrobocie 

w Elblągu wynosi 11,4% na dzień 31 grudnia 2016 r., w Powiecie Elbląskim 21 % (co 

stanowi 9 000 osób bezrobotnych) w Mieście Elbląg jest 4 800 osób bezrobotnych 

w Powiecie Elbląskim 4 127 osób bezrobotnych. W Gminie Młynary jest 295 osób 

bezrobotnych. 

Informacja stanowi załącznik nr 24  do niniejszego protokołu. 

 

Pan Burmistrz powiedział, że w tym roku po raz ostatni można usuwać azbest przy 

dofinansowaniu. Na ten cel przewidziane jest dofinansowanie z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska oraz wkład finansowy z Gminy. 

 

Radny Karol Jóźwiak powiedział, że świetlica wiejska w Sąpach oraz Remiza Strażacka 

pokryta jest azbestem. 

Pan Burmistrz poinformował o ,,PROGRAMIE EVA+” dotyczącym dofinansowania 

na fotowoltaikę, przydomowe oczyszczalnie, oraz na wymianę pieca. 

 

Ad. pkt. 9 

 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak po wyczerpaniu porządku obrad zamknęła 

XXVIII zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Młynarach.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Sekretarz obrad: Anna Maciuszonek 

Protokołowała: Alicja Jagiełło-Mularczyk 
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